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Styret i har i 2024 bestått av:  
 

Leder: 
Sekretær: 
Kasserer: 
Revisor: 

Halldis Myhre Tvete 
Adi Bertoli 
Britt Karen Hagen 
Else Borgen, 
Birgit Onshus 

Styremedlem: 
Styremedlem: 
Varamedlem: 

Karen Inger Aarnes 
Eldrid Blekastad 
Mia Hviding 

Valgkomité: Brit Kamperud Lundård Margarethe Lysaker 
 
Organisasjonen:  
2024: 38 medlemmer 
 
Styrets arbeid: Styret har hatt 3 styremøter i løpet av året 

Vi har problemer med rekruteringen, problemstilling tas opp på årsmøte 
Laget er truet av nedlegging.  

Medlemsverving: Har hatt med sortslister på diverse arrangement og snakker med folk. 
  

 
OVERSIKT OVER AKTIVITETER 
Dato Tema Sted Antall 

fremmøtte 
20.02.2024 Årsmøte for 2023 

Rosehelgen i Kalmar med mer  
Halldis Myhre Tvete fortalte 

Ringebu 
Prestegard 

7 

 
Mai 2024 Flere dugnader i rosehagen  

Mye beskjæring og bruk av kompostkvern  
Ringebu 
Prestegard 

7 

  
8.05.2024 VEA studenter blir vist rundt i hele hagen 

Karen Røhr Steine og Halldis Myhre Tvete 
Ringebu 
Prestegard 

12 

 
09.07.2024 Besøk av internasjonal rosegruppe  

Vi laget en info folder på engelsk om området og 
prestegardshagen som deltagerene fikk på 
forhånd.Halldis Myhre Tvete 

Ringebu 
Prestegard 

67 

13.07.2024 Rosens dag med egen produserte roser av 
rotskudd pluss et utvalg av roser fra Bjørke i Kvam 

Ringebu 
Prestegard 

Ca. 100 

31.08.2024 Hage og helse 
Foredrag med Kristin Maute 

Ringebu 
Prestegard 

8 

 
13.11.2024 Foredrag: Roser og mat  

Halldis Myhre Tvete og Adi Bertoli 
Ringebu 
Prestegard 

16 
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23.11.2024 Matmesse på Venaheim  

Rose gele og andre  hageprodukter  
Venaheim 200-300 

 

 

REPRESENTASJON 
Arbeidet i rosehagen Ringebu Prestegard er som vanlig utført på dugnad. Hagen blomstret 
tidlig og overdådig i år.  Rosene og øvrige planter greide seg gjennom vinteren, særlig de 
finske rosene trives godt. I det nordiske rosebedet greide seg alle rosene gjennom vinteren.  
I rugosabedet gikk ‘Conrad Ferdinand Meyer’ og ‘Fimbriata’ ut, og ble plantet på nytt våren 
24 i tillegg til ‘Gul Dagmar Hastrup’  som hadde vært med da ble bedet ble anlagt. 
 
Rosen ‘Dronningen av Danmark’ skal være en annen sort.  Vi fikk tilbakemelding av et 
medlem fra den Internasjonale rosegruppen, men vedkommende kunne ikke si hva rosen vi 
har er for en. Vi prøver å finne ut av hvilken rose vi egentlig har. Den vokser godt og er 
vakker, så vi bytter den ikke ut før noen kan bestemme sikkert hva vi har. 
 
Vi har hatt et par omvisninger for grupper som har bedt om det, samt omvisning på Rosens 
dag. 
 
REGNSKAPET 
På konto per 31.12.2024 kr 52057,93 
 
 

Styret takker for et godt roseår 2024 
 


